
	

	

R	E	F	E	R	A	T		

Bestyrelsesmøde	
Tid:	lørdag	d.	29/1	2024	kl.	19:15.	

Sted:	Videomøde.	

Inviteret:	Bestyrelsen	og	ansatte.	

	

	

1. Godkendelse	af	dagsorden	

a. Ingen	ændringer.	

2. Underskrivning	af	referat	fra	sidste	bestyrelsesmøde	

a. Seneste	mødereferat	underskrives	på	næste	fysiske	møde.	

3. Orientering	fra	Driftsleder	v/Michael	

a. Ændring	af	regler	ift.	startlicenser.		

b. Påmindelse	om	strategidag	d.	15/2.	

c. Status	på	Skole	OL.	

d. Status	på	indberetning	af	medlemstal.	

e. Der	er	pt.	tre	klubber	der	ønsker	at	søge	om	kontingentfritagelse.	

4. Tilretninger	af	budget	for	2025	v/Michael	

a. Bestyrelsen	drøftede	det	tilrettede	budget.	Der	er	foretaget	mindre	rettelser	til	

kontoplanen.	Indtægtssiden	er	blevet	udspecificeret	yderligere.	

b. Der	er	pt.	budgetteret	med	et	overskud,	det	forventes	dog	reduceret	i	løbet	af	

året.		

c. Bestyrelsen	godkendte	det	fremsendte	budget.	



	

	

5. Indledende	forslag	om	ændring	af	mesterskabsregulativ	samt	

stævneregulativ	v/Marie	&	Palle	

a. I	november	måned	drøftede	bestyrelsen	om	den	aldersmæssige	

inddeling	af	pige-	og	kvindebrydere	kunne	gøres	anderledes.	Der	er	etableret	en	

arbejdsgruppe	bestående	af	Marie	Christensen	og	Mathias	Bauer.	De	fremsender	

et	udkast	til	bestyrelsen	snarest	muligt	mhp.	snarlig	implementering.		

6. Orientering	om	det	strategiske	arbejde	v/Michael	

a. Der	afholdes	evalueringsmøde	i	marts	måned	vedr.	perioden	2.	halvår	2024.	

Palle	Nielsen,	Michael	Yde	samt	vores	strategikonsulent	i	Danmarks	

Idrætsforbund	deltager.	

b. Bestyrelsen	drøftede	hvilke	tiltag	der	kunne	gøres	mhp.	at	øge	deltagelsen	på	

Trænernetværket.	De	ting	der	allerede	har	været	under	overvejelse	samt	nogle	

konkrete	tilbud	fra	Danmarks	Idrætsforbund	blev	drøftet.	Den	manglende	

trænerkortlægning	har	været	en	barriere	indtil	nu.	Den	er	så	småt	ved	at	blive	

afsluttet	med	et	års	forsinkelse.		

7. Seneste	nyt	fra	udvalgene	

a. Eliteudvalget	v/Palle	

i. Der	har	ikke	været	afholdt	møde.	Den	nye	fristilstræner	er	startet	i	

stillingen.		

b. Ad-hoc	udvalget	”Dommeruddannelse”	v/Michael	



	

	

i. Der	har	været	afholdt	dommerkursus	i	januar.	Kurset	blev	

desværre	ramt	at	stort	frafald	i	dagene	op	til.	Kurset	skulle	

have	været	godt	herudover.	Der	deltog	6	helt	nye	dommere.	

ii. Der	afholdes	endnu	et	dommerkursus	for	de	nye	dommere	i	foråret.	Vi	

vil	forsøge	at	afholde	det	online.		

iii. Bestyrelsen	drøftede	kort	det	nuværende	hold	af	dommere	der	laver	

frivilligt	arbejde	for	forbundet.	Der	nedfældes	en	opgavefordeling	

således	der	er	klare	linjer	samt	at	klubberne/dommerne	i	landet	ved	

hvor	de	skal	henvende	sig.		

c. Ad-hoc	udvalg	for	rekruttering	af	dommere	v/Mathias	

i. Intet	nyt.	

d. Ad-hoc	udvalg	vedr.	holdmesterskabet	v/Luca	

i. Der	arbejdes	på	at	sammensætte	en	arbejdsgruppe.	Det	nye	

holdmesterskab	skal	præsenteres	på	Ideseminaret.	Luca	Holt	er	forsat	

tovholder.	Der	forventes	deltagelse	fra	yderligere	to	medlemmer	i	ad-hoc	

udvalget.	

8. Opfølgning	på	kontaktpersonordningen	i	klubberne	v/Palle	

a. Der	er	kommet	aktivitet	i	AK	DAN	igen.	Der	er	startet	et	hold	med	brydning	i	

Hillerød.	De	modtager	opstartshjælp	fra	Michael	Yde.	Luca	Holt	bliver	deres	

kontaktperson	når	der	er	mere	afklaring.			

9. Dato	for	næste	bestyrelsesmøde	

a. Næste	bestyrelsesmøde:	tirsdag	d.	1/4-25	kl.	19.00	



	

	

10. Eventuelt	

a. Intet.	


